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Elmaradt a várakozástól csapatunk, legalábbis edzőnk, Csomor Tibor szerint. A két győzelem
kevés, tavasszal a cél a biztos bentmaradás kiharcolása lesz.

  

      Többet várt a csapattól Csomor Tibor vezetőedző. Annak ellenére is, hogy tisztában volt
azzal, csapatunk gyengült a két ETO-s, Horváth Dóra és Burghardt Lukrécia távozásával,
továbbá azzal, hogy Hajnalné Raucsik Krisztina és Fábián Ágnes visszavonult, míg Szegedi
Orsolya Vácra szerződött. Ráadásul a mezőny a létszám csökkenésével sűrűbb lett, könnyű
ellenfél gyakorlatilag nem volt.

  

?A két győzelem így is kevés, több esetben is volt lehetőségünk arra, hogy az egy-két góllal
elveszített meccseket megnyerjük, sajnos azonban a belső embereknek, gondolok itt
Imrefalvira, Vidára vagy Kovácsra, nem voltak minőségi cseréi. A Fehérvárról érkezett
kölcsönjátékosok vagy nem tudtak mindig jönni, vagy sérült volt egyikük-másikuk, de
minőségben sem közelítették meg a Horváth?Burghardt párost? ? kezdte a vezetőedző
értékelését, aki elsősorban a védekezésbeli hiányosságokra vezeti vissza a gyengébb
szereplést.

  

?Sajnos keveset ütközünk, s ez leginkább annak számlájára írható, hogy nálunk a játékosoknak
ez a hobbijuk, a legtöbben félnek a sérüléstől, mert ezáltal kiesnek a munkából, ami komoly
érvágást jelent. Ezt meg is értem, de így azért nagyon nehéz a kézilabdában. A meccsek
többségén így is méltó partnerek vagyunk, talán három olyan meccsünk volt, ahol átgázolt
rajtunk a sokkal esélyesebb ellenfél. A baj még, hogy szinte mindig akad egy-egy hullámvölgy,
s még bosszantóbb, hogy a riválisaink a mi buta hibáinkból éltek, s könnyű gólokkal olyan
előnyt szereztek ezen periódusban, amit aztán már nem állt módunkban ledolgozni? ? folytatta
Csomor Tibor, aki eredményesebb tavaszban reménykedik.

  

?Remélem, most majd a mi javunkra dőlnek el a szoros meccsek. Sajnos a keretben lesz
változás, első számú jobbszélsőnk, Csiszár Klaudia az osztrák Stockerauba igazolt, őt
mindenképpen pótolnunk kellene, de további egy-két játékos is érkezhetne. Bízom abban, hogy
az ETO-val megmarad a jó kapcsolat. Talán szerénytelenség nélkül mondhatom, Horváth Dóra
is sokat fejlődött azzal, hogy ötven-hatvan perceket játszott felnőttek között? ? zárta szavait a
vezetőedző, aki még elmondta: a csapat az évet karácsony előtt az ugodi vadászházban egy
kétnapos összetartással búcsúztatta. Ide egyébként Francia Gábor ingyen fuvarozta ki a
lányokat. A felkészülést a folytatásra január 2-án kezdjük.
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